



Mötesanteckningar

Ungdomsgruppen

Mötestyp: Ungdomsgruppen			Mötesnummer: 1
Plats: Strängnäs	Datum: 2025-09-08	Tid: 19:45	Nästa möte: 2025-XX-XX
Ansvarig för protokoll: Niclas Sterling	Kallade: Martin Lärnestad Emmelie Andersson Gabriel Fosselius	Närvarande: Niclas Sterling Martin Lärnestad Emmelie Andersson Gabriel Fosselius	Delges:
<i>Syfte:</i>			
<i>Mål:</i>			
Förklaring: 1.1.1 = Första siffran är huvudpunkt, andra siffran är mötesnummer vid inläggande, tredje siffran är löpnumret. 1.1.2 Rubrik = Här skriver man kortfattat men förståeligt frågeställningen samt även orsak till stängning. 1.1.3 Exempel = Överstruken symboliserar hanterad och stängd (ska även finnas med anledning till stängning samt datum för stängning).			

Punkt	Rubrik	Ansvarig:	Avslutat Datum:
1	Uppföljning från föregående möte		
2	Info från & till styrelsen		
2.1.1	Kvar från 24/25 Önskan från UK: Styrelsen får presentera ett årshjul eller liknande med samtliga inplanerade och troliga evenemang som SIBK kan tänkas ställa upp på, t.ex. näringslivsdag, 500-loppet, ICA-packning osv. <i>2025-09-08: Ungdomsgruppen sätter sig vid tillfälle och grovt målar upp ett årsschema</i>		
3	Temaförslag		
3.1.1	Ledarträff 1: Larslunda Arena		
3.1.2	Ledarträff 2: Domarträff		
3.1.3	Ledarträff 3 och 4: Marie Nyås (skadehantering) + MV-utbildning med Ojeda		
4	Matcharrangemang		
4.1.1	Kvar från 24/25 Önskemål från UK: En skriven rutin om vad som gäller när man agerar sargvakt i samband med A-lagsmatch. Diskussion om att det normalt sett fungerar bra i samband med matchmötet, men att det finns vinning med att definiera vad som förväntas av ett ungdomslag som ställer upp i form av antal barn/föräldrar och vilka uppdrag som kan tänkas behöva utföras.		
4.1.2	Kvar från 24/25 Önskemål från gruppen: Se över och vid behov uppdatera rutiner kring t.ex. kiosk, nyckelhantering etc.		
5	Utbildning		
5.1.1	Kvar från 24/25 Önskemål om fortsatta MV-utbildningar – både i stora grupper men även ute i resp. lag. Önskan att ledare får bra MV-utbildning Önskan med någon form av skadehanteringsutbildning		
6	Material		
6.1.1	Kvar från 24/25 Önskemål från gruppen: Enhetliga kläder för ledare till träningar. Overall, shorts/T-shirt eller liknande. Frågan lyfts till styrelsen. <i>2025-09-08: Bollen är i rullning och inventering av klädbehov hos ledare kommer starta.</i>		
6.1.2	Kvar från 24/25 Önskemål från gruppen: Anteckningar bör finnas på hur ersättningsnivåerna ser ut för t.ex. MV-utrustning, cupavgifter etc.		
6.1.3	Klädprovning inbokad 9/9, 10/9 & 16/9 Larslunda	Martin	

6.1.4	Blomdahl ansvarig för sjukvårdsmaterial. Anmäl behov till Johan i Larslunda vid SSL träning. Info förmedlas vid ledarträff	Ungdomsgrupp	
7	Lagsarbeten		
7.1.1	Kvar från 24/25 Önskemål från gruppen: Tydlighet bör finnas i policy om hur rörelse mellan lagen bör fungera.		
8	Övrigt		
8.1.1	Kvar från 24/25 Önskemål från gruppen: Arrangera en större ledarträff med samtliga tränare ledare med någon form av aktivitet/föreläsning/utbildning.		
8.1.2	Larslunda Sportcafé Bör finnas en kioskansvarig i resp. lag Möte inplanerad 2025-09-10, Martin deltar.		
8.1.3	Genomgång av Larslunda Arena (matchklocka, hur hallen funkar, förråd, allmän funktion av arenan) Planeras in i samband med ledarträff		
8.1.4	Innebandyskolan Mål är uppstart första helgen i oktober – Lägg ut info Emmelie kollar tjejer juniorer som kan ställa upp (Willy)	Niclas Emmelie	
8.1.5	Ledarträff september Föreslagen agenda: - Kiosken - Funktion hallen - Matchklocka - Ljudsystem Niclas kollar datum, ev. i samband med SSL Alla ledare bjuds in, men minst 1 per lag Registerkontroll utförs i samband med detta		
8.1.6	Frekvens ungdomsgrupp 1 gång/mån – ev. digitalt Ledarträffar – 1 gång varannan månad med tema ev. i samband med SSL Omgång 2 efter höstlov med domare		